
 

 

Protokoll styrelsemöte, 2024-10-08, SMC:s kansli i Borlänge 18:00 

 
§1 Mötets öppnande: 18:00 av vice ordförande 

 

§2 Godkännande av dagordningen: Dagordningen godkändes med ett tillägg under övriga 

punkter. ”Besök av Stefan Dangardt som ska informera om STD.” 

 

§3 Närvarande: Tony Roth, Marie Börjesson, Anneli Wahlström, Lena Dehlin, Yvonne Rud, 

Johan Norberg, Stefan Dangardt, Mats Johansson. 

 

§4 Genomgång av föregående protokoll: 
2024-08-12, protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

  
§5 Kassarapport/Ekonomi: 

Tyvärr kunde inte kassören delta på mötet, men vi gick igenom prel. resultat och balansräkning 

och det ser bättre ut än förra året. Nästa möte i november fortsätter vi med budgetarbete. 

   
§6 Hemsidan/Mas-bladet/Distriktsnytt till MC-folket: 

Nu har MC Folkets personal slutat. Beslutat att tidningen mer ska vara en medlemstidning, så 

distriktsspalten ska fortsätta men lite mer utökad. Vilket betyder att vi som distrikt får mer att 

skriva i tidningen. 

 
§7 Instruktörsverksamheten: 

• Tre nya instruktörer är nu examinerade och tre instruktörer har gått utbildningen inför 

slut examinationen.  

• Det är önskvärt att nya västar beställs med rätt logga på. Stor kostnad så vi tar med oss 

det ett tag. 

• Det planeras för en gruskurs i sommar. Ove och Mikael (från Jämtland) tittar på hur det 

skulle gå att genomföra det. 

• Marie, Ove och Mats var till Västerdalarna MC och informerade om SMC Riks och 

SMC Distrikt. Blev ett bra möte som alla var nöjda med.   

• Det tittas på en knixkurs för mopedister och eventuellt en kurs på väg med Västerdala 

MC. 

 

§8 Rapport från aktiviteter: 
▪ Knix Hedemora 18 augusti ➔ Tre övningskörare deltog och det är ett jättebra tillfälle att 

träna på. Knixen rullade på bra och alla var nöjda.  

▪ Invigningsfest Lundgrens Avesta 6–7 september ➔ Dålig fart på fredagen, men på 

lördagen var det full fart och några nya medlemmar blev det. 

▪ Träff (intervju) med MC folket ➔ Marie hade ett långt samtal med Annika och det blev en 

jättebra intervju tyckte Marie. Kommer i nya MC Folket nr. 1 eller 2. 

▪ Dax att söka det regionala stödet ➔ Ansökan har gått iväg och vi äskade en summa på 60k. 

 
§9 Actionlista/aktiviteter: 

▪ SMC:s Novemberkonferens 16–17 november ➔ Det är tre från SMC Dalarna som åker 

på konferensen. 

  
§10 Övriga frågor: 

• Sätta ett datum för årsmötet. ➔ Vi beslutade att årsmötet kommer att hållas den 16 mars kl. 

14:00 i Säter, vi återkommer med lokal. 

• Distriktets ordförandemöten, boka ett datum och planera för ett fysiskt möte. ➔ Anneli 

och Mats kommer att arbeta fram ett program och tid och plats för detta.  



• Vad krävs för att söka utvecklingsbidrag ➔ Mats berättade om förutsättningarna för att 

kunna söka utvecklingsbidrag. Beslut togs att Lena och Mats ska ta fram en plan för att kunna 

söka bidrag för att ordna en knix för mopedister. 

• Bikebabes önskar ny avrostning vid Moraparken, 2025. ➔ Marie tar med sig frågan till 

instruktörernas planeringsmöte. Anneli tar kontakt med Bikebabes (Elisabeth) och undersöker hur 

deras plan ser ut. Ska SMC göra något måste Bikebabes planera mycket bättre. 

• Besök av Stefan Dangart som ska informera om STD (Säker Trafik Dalarna). ➔ Den 

nya halkbanan byggs i Falun och där finns både asfalt och grus. Vi har möjligheter att anordna 

körningar där. Det är önskvärt att någon från SMC Dalarna sitter med i denna styrelse, gärna 

ordförande, men Stefan sitter kvar i styrelsen tillsvidare. Mats kommer att kontakta STD för att 

höra sig för om framtiden.  

 

 

§11 Nästa möte: 26 november kl. 17:00 på SMC:s kansli eller nya kontoret?  

 
§12 Mötet avslutas:  av Vice ordförande som tackade för visat intresse.  

 

 
Sveriges MotorCyklister  
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